
بركناري حسني خو از حراست وزارت ورزش
مديرکل حراس��ت وزارت ورزش و جوانان 
از س��مت خود کنار رفت و اي��رج عرب به 
عنوان سرپرست حراس��ت وزارت ورزش و 
جوانان منصوب ش��د.  رضا حسني خو که 
هفته گذشته به عنوان مديرعامل و سپس 
سرپرست باشگاه استقلال معرفي شد، پس از 
48 ساعت از اين پست استعفا کرد، او حالا به دلايلي نامعلوم از سمت خود 
در حراست وزارت ورزش استعفا کرد. البته اين استعفا در حالي رسانه اي 
شده است که بنا بر شنيده ها اختلافات وزارت ورزش با حسني خو باعث 
برکناري اش شده است. پس از استعفاي حسني خو، ايرج عرب، معاون 
او در وزارت ورزش به عنوان سرپرست حراست وزارت ورزش و جوانان 
انتخاب شده است. حسني خو پس از شکست تيمش برابر صنعت نفت 

آبادان با انتشار نامه اي استعفاي خود را اعلام کرده بود. 

شايسته سالاري كاريكاتوري در وزارت ورزش
انتخاب مسئول کميته فوتسال فدراسيون فوتبال به سرپرستي باشگاه 
اس��تقلال و برکناري رضا حس��ني خو، مديرکل وزارت ورزش را کنار 
هم بگذاريد تا بيشتر از گذشته مش��خص شود که در وزارت ورزش چه 
مي گذرد. وزارتي که از وزير آن به عنوان يکي از ضعيف ترين وزاري کابينه 
حسن روحاني نام برده مي شود و در سه سالي که از حضور او در ساختمان 
وزارت ورزش مي گذرد، حاشيه هاي زيادي به ورزش کشور تحميل کرده 
است که سبب شده اوضاع و احوال ورزش کشور ناخوش باشد. هرچند 
انتقادهاي زيادي به محمود گودرزي وارد است اما به نظر مي رسد عدم 
رعايت شايسته سالاري و دخيل کردن انگيزه هاي سياسي و شخصي در 
تصميم گيري ها و برکناري خلق الساعه مديران زير دستش با انگيزه هاي 

شخصي سبب شده تا ورزش کشور متحمل ضربات زيادي شود. 
اين عدم شايسته س��الاري در انتصاب ها را مي توان به وضوح در انتخاب 
مدير ناموفق کميته فوتسال فدراسيون فوتبال به سمت سرپرستي باشگاه 
استقلال ديد. سيدرضا افتخاري در شرايطي چند روز پيش با حکم وزير 
ورزش به باشگاه استقلال رفت که کارنامه او در کميته فوتسال سرشار از 
بي تدبيري هايي است که سبب شده که فوتسال کشورمان از جايگاهي 
که در سطح جهان داشت، فاصله بگيرد و روزهاي پرحاشيه و سختي را در 
دوران مديريت وي بگذراند. حالا چنين مديري با اين کارنامه قرار است 
باشگاه استقلال را از بحراني که گرفتار شده، نجات دهد، اين در حالي است 
که کارنامه اش در فوتسال نشان مي دهد که نتوانسته عملکرد موفقي در 
اين رشته داشته باشد و حالا با اين کارنامه ضعيف قرار است باشگاهي را 
مديريت کند که يکي از پرطرفدارترين تيم هاي ايران است و به طور قطع 
حواشي آن بيشتر از فوتسال خواهد بود. با اين حال وزارت ورزشي ها بدون 
توجه به اينکه مدير انتخابي ش��ان چه کارنامه اي داشته است، به خاطر 
رابطه دوستانه اي که با وزير دارد به باشگاه استقلال مي رود. البته افتخاري 
اولين مديري نيست که در سه سال گذشته نه به خاطر شايستگي هايش، 
بلکه به دليل مسائل ديگر توسط وزير ورزش براي انجام مأموريتي بزرگ تر 
از مسئوليت فعلي اش انتخاب مي شود. علاوه بر اين، تغييرات پي در پي 
هيئت مديره هاي استقلال و پرس��پوليس هم از ديگر مواردي است که 
سبب شده تا مشخص شود انتصاب مديران سرخابي ها کارشناسي شده 
و براساس ضوابط نيست و در خيلي از موارد منافع جناحي و شخصي بر 
منافع ملي ارجح داده مي شود و همين سبب شده تا اين انتخاب ها فرجامي 
نداشته باشد و بعد از مدتي وزارت ورزش با توجه به حواشي و بحران هايي 
که تصميم هاي غيرکارشناسي بر بدنه ورزش کشور تحميل شده است، 
بار ديگر دست به تغيير در ترکيب مديران انتخابي شان بزنند، مديراني 
که همان طور که اشاره شد نه براساس شايستگي بلکه به خاطر روابط، 
انتخاب مي ش��وند و بعد از مدتي که ناکارآمدي شان مشخص مي شود، 

وزارت ورزشي ها بار ديگر دست به تغيير بزند. 
علاوه بر اين برکناري مديران موفق، از ديگر حاشيه هاي وزارت ورزش 
اس��ت که آخرين آن برکناري حس��ني خو، مديرکل حراس��ت وزارت 
ورزش بود، مديري که از معدود مديران موفق وزارت ورزش بود. با اين 
حال حس��ني خو هم قرباني اختلاف با وزير ورزش شد تا از ساختمان 
سئول شمالي رفتني شود و جايش را به مدير جديدي بدهد. در حالي 
مديرکل حراست وزارت ورزش ديروز برکنار شد که او برخلاف اظهارات 
و تصميمات تنش آفرين محمود گودرزي، در ماه هاي اخير س��عي در 
کم کردن حاشيه ها داش��ت، نقش او در ماجراي ماندن کرش و کاهش 
تنش ها بين وزارت و فدراسيون فوتبال نقش اساسي داشت. با اين وجود 
گفته مي شود وزير ورزش به دليل اختلافاتي که با حسني خو داشته و 
اين اختلافات در ماجراي انتخاب و کناره گيري مديرکل سابق وزارت 
ورزش از سرپرستي باشگاه استقلال به اوج رسيد، سبب شد تا گودرزي 
حکم به برکناري وي بدهد. کنار گذاشتن حسني خو و مديران ديگر در 
سال هاي اخير نشان مي دهد که براي وزارت ورزش نه کارنامه خوب و نه 
شايسته سالاري، بلکه مسائل شخصي در اولويت قرار دارد و همين مسئله 
سبب مي شود تا يك مدير قرباني شود. آن هم در شرايطي که مديري 
که کارنامه ضعيفش واضح و روشن است، تنها به خاطر ارتباط خوبي که 
با گودرزي دارد، پست مي گيرد و يك مدير ديگر به دليل شکراب شدن 

رابطه اش با وزير آن هم به خاطر مسائل شخصي برکنار مي شود!
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  لکههايقرمزسؤالبرانگيز
همه چيز از چند لکه قرمز شروع شد. وقتي فلپس و نادور در بازي هاي 
المپي��ك ظاهر ش��دند و به رقاب��ت با حريف��ان پرداختن��د لکه هاي 
موجود روي پوست ش��ان حسابي خبرساز ش��د. تا جايي که عکاسان 
و تصويربرداران توجه زيادي به اين موض��وع کردند و عکس هاي اين 
شناگر و ژيمناست امريکايي در ش��بکه هاي اجتماعي دست به دست 
شد. در سال هاي اخير اس��تفاده از چسب هاي مخصوص براي کاهش 
درد عضلاني ورزشکاران متداول شده بود اما هيچ کس انتظار نداشت 
که حرفه اي ها به طب سنتي روي بياورند. لکه هايي که به وضوح روي 
بدن فلپس و نادور به چش��م مي خورد در واقع بر اثر بادکش کردن به 
وجود آمده اند، شيوه اي که هزاران سال پيش نيز از آن در آسيا و به ويژه 
در چين استفاده مي شد. گفته مي شود با استفاده از اين روش دردهاي 

عضلاني ورزشکاران به شدت کاهش پيدا مي کند. 
  علتمحبوبيتبادکش

با وجود آنکه بسياري از درمان هاي سنتي از نظر علمي تأييد نشده اند، 
اما بادکش از جمله روش هايي اس��ت که فرنگي ها علاقه زيادي به آن 
نشان داده اند. در المپيك ريو نيز مشخص شد که ورزشکاران مدال آور 
نيز به تأثيرات مفيد طب س��نتي پي برده اند. ب��راي بادکش کردن، از 
چند فنجان گرم اس��تفاده مي کنند. فنجان هايي که ب��ا قرار گرفتن 
روي پوست بدن خلأ ايجاد کرده، همين خلأ، ماهيچه و جريان خون 
را تحريك مي کند و در نهايت دردهاي عضلات ورزشکاران به شکلي 
ملموس کاهش مي يابد. س��ي ان ان در گزارشي به بررسي اين موضوع 
پرداخته و از توجه زياد قهرمانان به طب شرقي خبر داده است. نادور 
نيز پس از آنکه عکس هايش در ش��بکه هاي اجتماعي منتش��ر شد 
بادکش کردن مستمر را راز سلامتي اش عنوان کرد. پاول سانکوويچ، 

شناگر بلاروس��ي پيش از اين در صفحه ش��خصي اش در اينستاگرام 
بادکش را بهترين راه ريکاوري براي ورزشکاران ناميده بود. همچنين 
نشريه يو اس اي تودي، در گزارش��ي اعلام کرد که بيشتر ورزشکاران 
امريکايي نيز از بادکش استفاده مي کنند. به گفته رالف ريف، متخصص 
علم ورزش که س��ابقه کار کردن با 100 نفر از اعضاي کاروان المپيك 
امريکا را در کارنامه دارد مدعي است که دووميداني کاران اين کشور نيز 
پيش از اين از طب سنتي استفاده کرده اند. مدير اجرايي مرکز پزشکي 
سنت وينسنت در ايندياناپليس در گفت وگو با يو اس اي تودي با اشاره 
به اين موضوع اظهار داش��ت: »اين روش براي ما کاملًا مرسوم است. 
تأثيرات مثبت بادکش سبب شد تا اين شيوه درماني را در درمان هاي 
حرفه اي مان بگنجانيم. تيم پزشکي ما اين شيوه درماني را در سفرهايي 
که به چين داشته آموخته است. در واقع فنجان هاي نه چندان بزرگ را 
روي پوست قرار مي دهيم تا خلأ ايجاد شود. با توجه به مدت زماني که 
اين کار را انجام مي دهيم خون زير پوست جمع مي شود و به ريکاوري 
عضلات کمك مي کند. به همين دليل است که  شما اثر اين کار را روي 
پوست ورزشکاران به صورت لکه هاي قرمز مشاهده مي کنيد. هدف اصلي 
از به کار گرفتن بادکش افزايش جريان خون و جلوگيري از خستگي و 
گرفتگي عضلات ورزشکاران است. قرمزي هاي ايجاد شده معمولاً يك 
هفته روي پوست ديده مي شوند.« دکتر فرحت، معاون کلينيك بادکش 
لندن در گفت وگو با اينديپندنت از افزايش گرايش ورزش��کاران به اين 
شيوه درماني سخن گفت: »در يك دهه اخير ورزشکاران بيش از پيش 
به تأثيرات بادکش پ��ي برده اند. فلوييد مي ودر و ان��دي ماري از جمله 
ورزشکاران شناخته شده اي هستند که اين درمان را امتحان کرده اند. 
افزايش سرعت گردش خون و بهبود گرفتگي عضلات از مهم ترين دلايلي 

است که ما بادکش را به ورزشکاران توصيه مي کنيم.«

ي ينيه�ا ا کر و ا    حاشيه
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پرس��پوليس اين روزها خوب بازي مي کند و در 
صدر جدول قرار دارد اما حضور اين تيم در صدر 
اخبار،  نه به دليل صدرنشيني آن که به دليل حضور 
ولاديمير پريميوف و الکسي پلي يانسکي دو بازيکن 
اوکرايني در اين تيم است. بازيکناني که تنها يك 
هفته مانده به شروع رقابت هاي ليگ برتر جذب 
شدند. آن هم درس��ت از کشوري که پرسپوليس 
اردوي پيش فصل خود را در آن برگزار کرده بود 

اين  ماجرا را حساس تر و پيچيده تر هم کرد. 

  داستانيباچندروايت
استيل نامتناس��ب و کيلوهاي اضافه يکي از اين 
اکرايني ها، زمان و مبلغ اين بازيکنان، مسائلي بود 
که حساسيت روي آنها را زياد کرد. حساسيتي که 
شايد خوردبين،  سرپرس��ت تيم تصور مي کرد با 
صحبت هاي صادقانه اش برطرف کند، اما اوضاع 
پيچيده تر هم شد. خوردبين در خصوص جذب اين 
بازيکنان مدعي شد که يك راننده تاکسي که گاهي 
بازيکنان و خوردبين را به محل اردو مي رس��انده، 
مديربرنامه از کار درآم��ده و به دليل مراوداتي که 
در مسير رفت و برگش��ت به اردو با سرپرست تيم 
پيدا مي کند، درخواس��ت معرفي بازيکن کرده و 
خوردبين هم او را به برانکو معرفي مي کند. هرچند 
که خوردبين تأکيد دارد بازيکن��ان با نظر برانکو 
جذب ش��ده اند. مدير برنامه هاي اوکرايني ها اما 
در صحبت هاي متفاوت مي گوي��د که با صاحب 
رستوراني که سرخپوشان در آن غذا مي خوردند 

دوست بوده و به واسطه اين دوستي با سرخپوشان 
ارتباط برقرار کرده و زمينه حضور بازيکنان سابق 
متاليس��ت خارکوف اوکراين که به خاطر شرايط 
حاکم بر اين کش��ور منحل ش��ده بود را به برانکو 
پيشنهاد داده و سرمربي پرس��پوليس نيز آنها را 
پذيرفته است. داستاني که البته با روايت خوردبين 
متفاوت است. طاهري، سرپرست باشگاه هم با بيان 
اينکه ما حتي از اروپاي ش��مالي، آفريقاي لاتين 
بازيکناني مدنظر ما بود و به اين نتيجه رسيديم که 
اين دو بازيکن بيايند، توپ را به زمين برانکو انداخته 
و تأکيد مي کند که اين بازيکنان با نظر سرمربي تيم 
جذب شده اند. سرمربي که گفته مي شود با ديدن 
فيلم بازي هاي اين دو بازيکن، آنها را درست زماني 
که نه فرصتي براي حضور در اردوها و نه تمرينات و 

نه بدنسازي تيم داشته اند پذيرفته است.
  اردويدرظاهربيهزينه

اردوي اوکراين، هي��چ هزينه اي براي باش��گاه 

نداشت. اين صحبتي بود که بارها و بارها از زبان 
مسئولان باشگاه شنيده ش��د. طاهري حتي به 
صراح��ت در کنفران��س خبري خ��ود گفت که 
افرادي در برگزاري اين اردو به ما کمك کردند. 
افرادي که البته در ازاي اين همکاري، سه بازيکن 
پيشنهادي هم داش��تند که دو نفر آنها پذيرفته 
شد تا اردوي اوکراين آنگونه که گفته مي شد هم 

بي هزينه نباشد!
همه چيز به رس��توراني برمي گردد که بازيکنان 
پرس��پوليس براي صرف غذاي حلال)مشکلي 
که با هت��ل محل اقام��ت خود در خارج ش��هر 
داش��تند( مي رفتن��د. رس��توراني ک��ه صاحب 
ايراني آن ارتباطاتي نيز با صاحب رستوران هاي 
زنجيره اي)فس��ت فود پ( و همچني��ن يکي از 
دلال هاي معروف و قديمي فوتبال)خ. م( دارد، 
زمينه هاي انتقال دو بازيکن اوکرايني سرخپوشان 
را فراهم کرده و در ازاي آن، هزينه هاي اين اردو 
را تقبل مي کند. هرچند مثل هميش��ه س��ود و 
س��هم اين دلال معروف که سعي مي کند نامش 
مخفي بماند پررنگ تر و بيشتر از سايرين)برخي 

مسئولان پرسپوليس( است. 
  سازشبرانکو

نکته عجيب اين انتق��ال و انتقادهايي که به آن 
مي شود، اما اين است که برانکو از همان روز اول 
بارها و بارها گفته که رزوم��ه اوکرايني ها خوب 
اس��ت و اگرچه آنها در تمرين��ات پيش از فصل 
حضور نداش��تند و عدم آمادگ��ي ظاهري آنها و 
کيلوهاي اضافه شان با چشم غيرمسلح نيز به طور 
واضح مشهود است، نه فقط در بازي هاي گذشته 
سرخپوشان در ليست 18 نفره بودند، که دقايقي، 
هرچند اندك به ميدان رفتند. اين مسئله براي 
بس��ياري جاي تعجب دارد اما نه ب��راي آنها که 
مي دانند برانکو اهل سازش با مسئولان باشگاهي 
است که با آن همکاري مي کند و نه فقط امسال 
که سال گذش��ته نيز تعدادي از بازيکنان جذب 
شده تيم، نه با نظر مستقيم او که با توصيه هاي 
ديگر نفرات باش��گاه جذب تيم ش��ده بودند که 
مهم ترين آنها، هافبك تهاجمي فولاد )م.م( بود 
که به ط��ور قرضي به جمع سرخپوش��ان اضافه 
شد، اما ش��ايد تاکنون هيچ يك از بازيکناني که 
به برانکو توصيه مي شدند، به اندازه اوکرايني هاي 
اين تيم مورد انتقاد قرار نگرفته و دردس��ر ساز 
نشده اند. انتقادهايي که حتي باعث شد تا برانکو 
قيد يکي از اين اوکرايني ها را که دروازه باني زير 
23 س��ال بود را بزند اما حالا دو اوکرايني ديگر 
مي توانند برانکو و تيمش را زير سؤال و به حاشيه 
ببرند. بازيکناني که ش��ايد هزينه حضور آنها به 
مراتب بيشتر از هزينه هاي اردوي اوکراين براي 

سرخپوشان تمام شود!
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برنامه بلندمدت براي تيم اميد نداريم
درخشش تيم هاي عراق و کره جنوبي در 
المپيك ريو باعث مي شود بار ديگر حسرت 
عدم حضورمان در المپيك را بخوريم. اين 
در حالي اس��ت که براي شکستن طلسم 
صعود به المپيك، بايد از الان که چهار سال 
تا المپيك بعدي باقي مانده کار تيم اميد 
آغاز ش��ود اما هيچ گاه فدراسيون فوتبال 
براي تيم ملي اميد برنامه بلندمدتي نداشته 
است و هميشه در آستانه شروع مسابقات 
انتخابي ملي الميپك، کادر فني تيم ملي معرفي مي ش��ود. اين ش��يوه 
هميشگي ما بوده و هميشه در آخرين لحظات کادرفني تيم  ملي اميد 
را انتخاب مي کنيم. ما در طول تاريخ اين روند را تکرار کرده ايم و معمولاً 
چند هفته  مانده به شروع مسابقات تيم  ملي اميد يك انتخاب غلط صورت 
مي گيرد. بايد براي اين رده س��ني انتخاب و س��رمايه گذاري مناسبي 
صورت بگيرد. فدراس��يون فوتبال ايران هيچ گاه برنامه ريزي مناسب و 
اصولي درباره تيم  ملي اميد نداشته و نتايج ضعيف ما به خاطر اين است 
که آينده نگر نيستيم و هميشه زمان را از دست مي دهيم و در انتها هم با 
يك انتخاب ناشيانه تيم  ملي از حضور در المپيك باز مي ماند.  اين روش 
در همه کشورها منسوخ ش��ده و تيم هايي مانند قطر و امارات هم براي 
تيم هاي ملي رده هاي پايه خود برنامه ريزي مي کنند. به همين دليل ما 
در اکثر پايه ها رده ضعيف هستيم و اگر استعداد ذاتي بازيکنان ايراني نبود 
در تيم  ملي بزرگسالان هم به مشکل مي خورديم. بايد برنامه ريزي بهتري 
براي تيم  ملي انجام شود. تيم هاي باشگاهي هم به رده هاي پايه بي توجه 
هستند و بايد سلس��له مراتب در باشگاه ها رعايت ش��ود. اگر اين اتفاق 
مي افتاد الان دو، سه تيم  ملي بسيار خوب داشتيم. هيچ گاه نگاه ويژه اي 
به تيم  ملي وجود نداشته و گهگاه رسانه ها به تيم  ملي اميد مي پردازند که 
آن هم مقطعي است. از ديگر مشکلات ما انتخاب هاي عجولانه است که در 
اين ميان رابطه ها هم بي تأثير نيستند. قطعاً انتخاب هاي سفارشي نتيجه  
نمي گيرند. مربي که چند سال بيکار بوده را براي تيم  ملي انتخاب مي کنند 
يا مربي که با کميته ملي المپيك رابطه خوبي داشته باشد سرمربي تيم 
 ملي اميد مي شود و وقتي هم اين تيم موفق نمي شود مي گويند که مربي 
مقصر نبوده و در جاي ديگري به آن مربي س��مت مي دهند و در نتيجه  

وضعيت فوتبال ما اين چنين خواهد بود.
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فدراسيون بوكس: قضاوت منصفانه بود!
در حالي که احسان روزبهاني ناداوري را دليل 
حذفش از المپيك عنوان کرده، اما عليرضا 
دانشمندفر، دبير فدراسيون بوکس برخلاف 
ملي پوش المپيکي کشورمان مي گويد: »بعد 
از جلسه اي که با کميته فني و داوران داشتيم 
مشخص شد رأي داور اين مبارزه منصفانه 
بود و احسان حريفش را جدي نگرفته است. اگر واقع بينانه به مسائل 
نگاه کنيم متوجه مي شويم حريف هلندي نمود بيشتري در ديد داوران 
داشت و رأي که صادر شد، منصفانه بود. فدراسيون بوکس در حد توان 
و وسع خود هرچه مي توانست انجام داد تا روزبهاني با شرايط بهتري به 
المپيك برود. ما همه کارها را انجام داديم و چيزي براي او کم نگذاشتيم 
اما متأسفانه او نتوانست به مرحله بعد صعود کند. حريف هلندي در وقت 

دو و سوم بسيار بهتر کار کرد و به نظرم همه چيز منصفانه بود.«

سعيد احمديان

عقربه هاي ساعت حريف من هستند نه بولت!
دون��ده 100 مت��ر و المپيک��ي اي��ران طي 
اظهارنظ��ري عجيب گفت ک��ه در المپيك 
عقربه هاي س��اعت رقيبش هستند و حتي 
يوسين بولت هم نمي تواند مانعش شود. حسن 
تفتيان گفت: »در اين مدت س��ختي زيادي 
کشيدم و تمرين کردم. خوشحالم که در اين 
مدت تمرين هاي خوبي را انجام دادم و هيچ گاه کم کاري نکردم. براي کسب 
موفقيت در المپيك آماده هستم. حالا همه چيز به روز مسابقه بستگي دارد 
و اميدوارم بهترين اتفاق رخ بدهد. آرزوي من دويدن در المپيك بود که 
محقق شد. اميدوارند بتوانم در المپيك زير 10 ثانيه بدوم. به غير از ثانيه ها 
و عقربه هاي ساعت، رقيب ديگري ندارم. بايد کار خودم را انجام بدهم تا به 
بهترين نتيجه برسم. يوسين بولت، دونده بسيار خوبي است اما او نمي تواند 

جلوي من را بگيرد و هر کسي در خط خودش مي دود.«

سلفي دردسرساز دو كره اي
شايد باورش سخت باشد، اما گفته مي شود احتمال دارد ورزشکار کره شمالي 
به خاطر گرفتن عکس سلفي با ورزشکار کره جنوبي، اعدام شود! لي اون جو، 
ورزشکار کره جنوبي و هونگ اون جونگ، ژيمناست کره شمالي در حالي در 
ريو يك عکس سلفي يادگاري مي گيرد و اين عکس نشان دهنده اتحاد بين دو 
کشوري است که سال ها از هم جدا هستند و بين آنها تنش وجود داشته است. 
کره شمالي و جنوبي به دليل مسائل مربوط به انرژي هسته اي سال هاست که 
با هم مشکل دارند و کساني که با افرادي از کره جنوبي دوستي داشته باشد، 
در کره شمالي معمولاً توبيخ مي شوند. به همين خاطر ممکن است ژيمناست 

کره شمالي در بازگشت به خانه شديداً تنبيه شود يا حتي اعدام شود. 

يانکي ها همچنان صدر جدول رده بندي المپيك ريو را در اختيار 
دارند. تا پايان روز س��وم اين دوره از بازي ها امريکايي ها 19 مدال 
رنگارنگ کس��ب کرده اند. پنج ط��لا، هفت نقره و هف��ت برنز به 
المپين هاي اين کش��ور رسيده اس��ت. در حالي که چيني ها تا به 
اينجاي کار 13 مدال گرفته اند. اس��تراليا، ايتالي��ا و ژاپن نيز تمام 
تلاش خود را مي کنند تا هرچه بيش��تر به غول ه��اي ورزش دنيا 

نزديك ش��وند. در اين روز پنج رکورد ديگر توس��ط ورزش��کاران 
شنا، وزنه برداري و تيراندازي شکسته ش��د. در تيراندازي نيکولو 
کامپرياني از ايتاليا با 630/2 امتياز رکورد تيراندازي 10 متر تفنگ 
المپيك را بهبود بخشيد. ريان مورفي شناگر امريکايي در 100 متر 
مردان موفق به شکستن رکورد بازي هاي المپيك شد.در روزهاي 

آينده هم بايد منتظر شکستن رکوردهاي جديد در ريو باشيم.

صدرنشيني امريكا تا پايان روز سوم المپيک 2016

قدم به قدم در پارالمپيک جلو مي رويم
هادي رضايي، س��رمربي تيم مل��ي واليبال نشس��ته حضور در 
پارالمپيك ريو را دشوار توصيف کرد: »ميزبان مسابقات از شرايط 
ميزباني به نفع تيم خود استفاده مي کند، اما ما آمادگي مسابقه 
با اين تيم را در فينال داريم و برنده مس��ابقه در زمين مشخص 
مي شود. سعي مي کنيم قدم به قدم جلو برويم. ايران در دو بازي 

آخر خود با برزيل، پيروز از ميدان خارج شده است.«

غيبت در افتتاحيه با اجازه سرپرست
اصغر رحيمي، سرپرس��ت کاروان اي��ران در المپيك اعلام کرد 
در جريان غيبت س��ه ملي پوش واليبال در مراسم رژه افتتاحيه 
المپيك بوده اس��ت: »در مورد واليبال هم غيب��ت چند بازيکن 
اعلام شده بود، در واقع غيبت آنها با هماهنگي و مجوز خودم من 
انجام شد. اشتباهي که صورت گرفت اين بود که موسوي و بقيه 

بازيکنان آن عکس را در فضاي مجازي منتشر کردند.«

اهداي مدال به آستان حضرت معصومه)س( 
در سفر ملي پوشان تکواندو به ش��هر مقدس قم فرزان عاشورزاده 
مدال طلاي مسابقات قهرماني جهان 2015 خود را به آستان مقدس 
حضرت معصومه)س( اهدا کرد. عاشورزاده با اشاره به اين موضوع 
گفت: »نذر کرده ام هر مدالي که کسب مي کنم، به آستان حضرت 
معصومه)سلام الله عليها( اهدا کنم و ضمن توسل به اين مقام شريف، 

مدال جهاني خود را به آستان مقدس اين بانو اهدا نمايم.« 

 ابراهيم قاسپور

کارشناس فوتبال

جشنواره بازي هاي بومي محلي و خواهران بسيج 
برگزار مي شود

جشنواره فرهنگي ورزشي بازي هاي بومي محلي و خواهران بسيج کشور 
از 20 مرداد به مدت دو روز به ميزباني س��نندج برگزار مي شود. زيني وند، 
مسئول ورزش خواهران بسيج با اشاره به حضور 23 تيم از 23 استان کشور 
در اين جشنواره، افزود: »خواهران بسيجي شرکت کننده در رشته هاي دال 
پلان، هفت سنگ، طناب کشي و سه گانه با هم به رقابت خواهند پرداخت.«
-------------------------------------------------------------

تمديد قرارداد حدادي با قهرمان چين 
حامد حدادي، س��تاره تيم ملي بسکتبال کش��ورمان که فصل گذشته 
درخشش فوق العاده در ليگ چين داش��ت و توانست تيم سيچوآن را به 
قهرماني ليگ اين کشور برساند، قرارداد خود را به مدت دو سال ديگر با اين 
تيم تمديد کرد. حدادي پيش از اين سه فصل در ليگ چين حضور داشته 
که دو فصل آن در تيم سيچوآن سپري شده است. حدادي فصل گذشته 
پس از اتمام ليگ چين به ايران آمد و با تيم پتروشيمي هم قهرمان ليگ 

برتر ايران شد تا فصلي موفق را پشت سر بگذارد. 
-------------------------------------------------------------

بازگشت رضاييان به پرسپوليس منتفي شد
سرمربي تيم پرسپوليس با بازگشت رضاييان به پرسپوليس مخالفت کرد. 
پس از جلسه ديروز برانکو ايوانکوويچ و مسئولان باشگاه پرسپوليس تصميم 
بر اين گرفته شد تا رامين رضاييان بازيکن پيشين اين تيم به پرسپوليس 
باز نگردد. رضاييان حتي قراردادش را با ريزه اسپور فسخ کرده بود، اما برانکو 

راضي به بازگشت اين بازيکن به پرسپوليس نشد. 

اشرف رامين

 اوكرايني هاي 50هزار دلاري را
 250هزار دلار به پرسپوليس فروختند!

خيز شمشيربازان براي خلق شگفتي
کاروان ورزشي ايران همچنان در حسرت گرفتن مدال المپيك است و با توجه به روند رو 
به رشد شمشيربازي انتظار مي رود شاهد درخشش دو المپيکي کشورمان در اين 
رشته باشيم. روز پنجم بازي هاي المپيك عصر امروز آغاز مي شود و ايران با داشتن 
سه نماينده به جنگ حريفان مي رود. شمشيربازي کشورمان در اين دوره صاحب دو 
سهميه شده است و علي پاکدامن و مجتبي عابديني امروز به مصاف رقباي سرسخت 
خود مي روند. مرحله مقدماتي مسابقات شمشيربازي در اسلحه سابر امروز 
برگزار مي شود و در صورتي که عابديني و پاکدامن به مرحله يك شانزدهم 

نهايي صعود کنند امشب دومين بازي خود را انجام مي دهند. 
همچنين امروز در رشته دوچرخه سواري و در ماده تايم تريل 
انفرادي ق��ادر ميزباني، نماينده ايران ب��ه ميدان مي رود. 
مس��ابقه تايم تريل انفرادي با ش��رکت 37ورزشکار از 
29 کش��ور در منطقه پونتال برگزار مي شود و در اين 
مسابقه که به مس��افت 7/54 کيلومتر انجام مي شود. 
قهرماناني چون فابيان کانس��لارا، کري��س فروم، تام 

دومولين و توني مارتين حضور دارند. 

ابتهاج محمد، افتخار امريكايي ها در ريو 
حضور يك شمش��يرباز محجبه امريکايي در المپيك 2016 اتفاقي کم سابقه محسوب 

مي شود. برگزاري بازي هاي المپيك هر چهار سال يك بار بهترين هاي ورزش جهان 
را در دهکده اي دور هم جمع مي کند. در اين گردهمايي ورزش��ي ش��اهد حضور 
ورزش��کاران مختلف با رنگ، نژاد و عقايد مختلف هستيم. با اين حال کمتر کسي 

انتظار داشت که در کاروان ورزشي ايالات متحده يك بانوي محجبه هم حضور 
داشته باشد. ابتهاج محمد، ملي پوش شمشيربازي امريکاست که علاوه بر 

سياهپوست بودنش، نوع پوشش او نيز هميشه در کانون توجهات قرار 
مي گيرد. ابتهاج که در س��ال هاي اخير همواره با حجاب اسلامي در 
تورنمنت هاي مختلف به ميدان رفته اين بار با کسب سهميه المپيك 
پا به اين بازي ها گذاشته تا يك بار ديگر توانايي هايش را ثابت کند. در 
اين بين بيشتر از آنکه عملکرد او در المپيك توجه همه را به خود جلب 
کند اين حجاب اسلامي بوده که ابتهاج محمد را سوژه رسانه ها کرده 

است. پستي که در صفحه کاروان ورزشي امريکا در شبکه هاي اجتماعي 
منتشر شده حاکي از اين است که مردم امريکا به حضور بانوي محجبه خود 

در ريودوژانيرو افتخار کرده و منتظر ديدن موفقيت او هستند. 

شيوا نوروزي
   المپيك


